
Beharrezko al da Nazioarteko
Zuzenbide bat izatea estatu
handiek kutsatu gabe? Uste dugu
beharrezkoa dela NBE bezalako
figura bat? Zer aldaketarekin?

Ulertzen al dugu zer dagoen
jokoan egungo gatazka belikoekin?

Zerbait egiten ari gara personalki,
egunerokoan, egoera aldatzeko? 

Foroko Solasaldiak

GONBIDAPENA: Urriaren 30ean, asteazkena,
19:30etan Kaputxinoen kaperan

Mariano Aguirreren urriaren 23ko 
hitzaldiari buruz izenburu hauekin: “GERRA
HOTZ ETA ERREALAK: ziurgabetasunez,

tentsioz eta indarkeriaz betetako mundu
multipolarra".

GOGOETA ETA GALDERA IREKIAK:

Mugikorrarekin eskaenatu
Joan estekara

https://forogogoa.org/eu/conferencia/gerra-hotz-eta-errealak-ziurgabetasunez-tentsioz-eta-indarkeriaz-betetako-mundu-multipolarra/

